
  

 

 

Forum: Levanger idrettsråd 
 

Referat fra: Levanger idrettsråd 

Møtested: Ole Nesjø       

Møtedato: 29.04.2015 Møteleder: Per-Otto Røiseng Ref.dato: 29.04.2015 

Tid: 3 t Referent: Hilde H Hynne og 
Fritjof Sandstad 

  

      

 

Deltakere:  

Per-Otto Røiseng, Nina Gravaunet, Hilde Hynne, 
Birgit I. Lello, Ole Nesjø og Kjersti Nordberg. Fritjof 
Sandstad fra sak 23/15. 
 
Forfall: 
Marit Veske og Olav Strid 

Kopi til: 

Robert Svarva og Guri Sivertsen. 

Fravær: 
 

Saksnr. Sak Ansvar Åpen Lukket 

9/15 Presentasjon av det nye styret. 
Nina Gravaunet ble ønsket velkommen som nytt styremedlem. 

 
POR 

 

     
    

 

X 

10/15 Referatsaker. 

- Per-Otto refererte fra idrettsrådskonferanse. 

- Idrettsprisen for 2014.  Avstemmingen viser at Gøril Røning Sund, 
Frol IL orientering fikk flest stemmer.  Hun tildeles et stipend på kr 
15.000.  Henrik Reitan, Levanger judoklubb, ble nummer 2 i 
avstemminga.  
- Ang. spørsmål som ble reist på årsmøtet: Kan det budsjetteres med 
underskudd i Idrettsrådet?  POR har undersøkt dette, og så lenge vi har 
penger på bok så er dette lovlig.     

POR 

 

 

 
X 

11/15 Konstituering av det nye styret. 
- Ole tar på seg oppgaven som kasserer. 
- Fritjof fortsetter som sekretær. 
- Nina tar ansvar for facebooksida og hjemmesida.  

POR  X 

12/15 Handlingsplanen. 
Styret satte opp fordeling av arbeidsoppgaver.  Se skjema etter 

møtereferatet. 

 
POR 

 
X 

 

13/15 Nytt fra Kjersti. 
- Kjersti Nordberg er tilbake som idrettskonsulent i 50% stilling fra 
23.03.15. 

- Temakveld spillemidler. Godt besøkt kveld i Vukuhallen. 
(temaplan/spillemidler/revidert regnskap). Innledere Kjersti, Gisle 
Løset, Terje Wisth.  Temakveldene bør bli obligatoriske for lag som skal 
søke spillemidler. Slike kvelder kommer i april hvert år.  
- Innmelding av nye anlegg til handlingsprogrammet: 
     11er kunstgras Elberg 

     7er kunstgras på Frol oppvekstsenter (Frol OS) 
     Friplassen Frol OS 
     Tursti Frol OS 
     Basketball Frol OS 

     Område for skating Frol OS 
     Bordtennis Frol OS 
     Høgsetertraseen tursti og skiløype, fjellet på Åsen 

     Tursti Bordbakkmyra-Hovastamn, fjellet på Åsen 
     Flerbrukshall Åsen 
     Grasbane Stallmyra Åsenfjord 

KN 
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     Villsvinbane Torsbustan 

- Torsbustan: Det skal lages en disposisjonsplan for burken av området 

i regi av kommunen. 
- Kjersti og Anette B Dalheim har hatt møte med Skogn IL 
ski/hopp/alpint. Målet er å lage en helhetlig plan for snøproduksjon i 
Torsbustan. 
- Fagdag snøproduksjon 26.mai. 
- Søknadsfrist for momskompensasjon er 4.mai. Regnskap som er 

ferdige til søknadsfristen: 
     Frol IL skihytte 
     Innherred RC-klubb, naturbane 
     Innherred Motorsportsklubb, motorcrossbane 
     Skogn IL, skileik lys 
     Skogn IL, Bokkhaugen tursti 
- Turskiltprosjektet Trøndelag. Levanger har fått en god del midler, og 

nå står også sentrum for tur.  

- Frol Oppvekstsenter. Snart klart med forhåndsgodkjenning av 
uteanleggene. 
- Stadionparken. Stor aktivitet i skateparken. Åpning av hele anlegget 
ved skolestart. 
- Levanger ungdomsskole. Uteområdet kommer til å bli veldig bra. Alt i 

rute til skolestart. 
- Fylket har fått 4 millioner mer i Spillemidler enn i 2014. Beløpet ble 
47132000 i 2015. 

14/15 Nytt fra Per-Otto. 
- Fritidsparken. Parken har gått med fint overskudd i 2014 takket være 
campingen.  Storhallplaner er lagt bort. 

- Trønderhallen. Hallgolvet skal rives opp pga vannskaden. 
Svømmehallen: Alle 1.klassinger får gratis bading kommende år.  
- Per-Otto delte ut flyers til styremedlemmene med idrettens fanesaker 

ved kommunevalget 2015. 

POR X  

15/15 Eventuelt. 

Birgit: 
 -Eidsbotn. Fortsatt samarbeid med kommunen for å se på muligheter 
for noe vannsportaktiviteter der. Birgit skal padle 10 ganger fram til 
høsten mens det skal telles fugler, og studere deres adferd. 
- Det har vært kretsting for bedriftsidretten. 
Per-Otto:  
- Var på møte i Lederrådet i NTIK i slutten av april.  

- NTIK skal arrangere «Idrettsplassen 2015» rundt 1.november. 
- Idrettskretstinget i NT: Der har vi 3 plasser nå. Det har kommet 

forslag om at idrettsrådenes plass skal reduseres til 1, og at klubbene 
skal få flere plasser.  

POR  X 
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Handlingsplan 2015/2016 
 

Mål Tiltak Medvirkende Frist Ansvarlig 

Idrettspolitisk plan 
 

Planen ferdig.  
Rulleres hvert 4. år 
 

Kommune 
Idrettskonsulent 

31.12.15 Kjersti, 
Hilde, 
Per-Otto 

LAM-midler 

 

Idrettsregistreringen 

 
 

Medlemsklubbene 31.01.16 Per-Otto 

Spillemidler 
 

Møte med kommunen 
 
 

Idrettskonsulenten 
Idrettsrådet 

01.11.15 Alle 
m/ordfører 

Kompetanseutvikling 
 

Kurs, møter, 
samlinger.  
Temakveld 

spillemidler 
Styrevervkurs 
Samarbeid med HiNT 

(sikring av bachlor) 

Klubber/lag 
Idrettskretsen 
 

31.12.15 
 

 
 
Kjersti/alle 

 
Birgit 
Per-Otto 

”10 på topp” 
Videreutvikle konseptet 

Møte med klubber og 
kommunen 

Flere 
medlemsklubber 
 

01.02.15-
31.10.15 

Arve 
 

Idrettsstipendet 

 

Årlig pris 

 

Sponsorer 

Klubber/lag 
Levanger-Avisa 

01.12.15 Olav, 

Fritjof 

Hjemmeside 
 

Løpende oppdatering  Løpende Nina 

Trønderhallen/  
Levanger Fritidspark 

 

Medlem i styret  Løpende Per-Otto 

 
Felles anleggsplan for 
kommunen 

Møte med politisk 
ledelse i kommunen 
og idrettslagene. 

Idrettsrådet, 
Idrettskonsulenten, 
kommunen og lag. 

31.12.15 Per-Otto, 
alle 

Sone Levanger/Verdal Usikker på om vi skal 
arbeide videre med 
dette. 

Idrettsrådene 
Idrettskonsulent 
HiNT, NTIK 

31.12.15 Alle 
 

Økt samhandling 

mellom idrettene og 
lagene 

Møte med klubbene Klubber/lag 31.12.15 Per-Otto, 

alle 

Økt samhandling 
mellom idrettsrådet og 
politikerne i kommunen 

Oppfølging av tema i 
idrettspolitisk 
handlingsplan 

Kommunen  31.12.15 Per-Otto 
Kjersti 

 

 

 

 


